
Forslag til Årsmøte i GJFF 

 

Etter flere år med utfordringer rundt tilgangen til Gjerdrum Almenning i vinterhalvåret for jegere og 

fiskere syns jeg GJFF bør jobbe for en formalisert avtale om brøyting av veier i Gjerdrum Almenning. 

Kostnadene for denne brøytingen kan GJFF ta, gjerne i et avtalt spleiselag med Gjerdrum Fjellstyre. 

Siden mange flere enn jegere og fiskere vil komme til å benytte de brøytede veiene til å gå tur vil 

dette føre til økte inntekter for Gjerdrum Almenning i form av flere bompasseringer. 

En eller flere brøytede veier vil spre brukerene av marka og sørge for færre konfrontasjoner mellom 

skiløpere og gående med hunder.  

GJFFs formålsparagraf sier at vi skal “arbeide for å bedre befolkningens adgang til jakt og fiske” 

På GJFFs Facebookside står det at “Foreningen jobber for å legge forholdene til rette for friluftsliv, 

jakt og fiske i Gjerdrum Kommune”  

Første prioritet er Gruvebakkveien, den er først og fremst viktig for de som jakter. GJFF kan eventuelt 

ta på seg ansvaret for vedlikehold av Rødbrakka i Gruvebakkveien for å ha enda et argument for å 

holde veien åpen. 

Det samme gjelder veien inn til Vangslia, brøyting av denne vil også forenkle adkomsten til 

Stormåsahytta og Stråtjern. 

Busterudveien hadde også vært flott å fått brøytet. Det ville gjort tilgangen til veldig mange attraktive 

pilkevann mye enklere, samt vært med på å spre jegerne i Almenninga. Denne veien brukes i veldig 

liten grad som skiløype i dag, skiløypetraseene må bare krysse veien nederst ved bommen og 100 

meter før parkeringsplassen innerst i veien. Det er ingen problem å løse. Som et minimum bør vi få 

Almenninga til å love å ikke stenge bommen eller tillate kjøring av løypemaskin på Busterudveien. 

Mvh 

Stener Ruud 

 

 

 


